

Elias Schuetz

eschuetz@tarterkrinsky.com

+1 212 574 0352



Elias Schuetz is part of the firm's German, International, and Corporate, Securities, and M&A Practices, and is admitted to the State Bar of California.

With an international perspective, Elias advises clients on critical cross-border transactions across a broad range of industries and geographies, including automotive, biomedical, chemical, consumer products, energy, professional services, technology, and wealth management. By combining his language skills with his bicultural understanding, Elias brings a comprehensive perspective to addressing clients' global business needs.

Elias complements his German and U.S. legal education with practical experience gained in both German- and U.S.-based law firms. His experience spans corporate law, M&A, private equity, banking and finance, and intellectual property law.

Education

- University of California, Los Angeles (UCLA) School of Law (LL.M.)
- University of Hamburg School of Law (1st State Exam in Law)

Bar Admissions

- California

Languages

- German

Professional Affiliations

- Deutsch Amerikanische Juristen Vereinigung - German American Lawyers Association
- DAAD Alumni Association USA

Related Services

- German Practice
- Corporate, Securities, and M&A
- International
- Commercial Agreements
- Mergers and Acquisitions

Deutschsprachige Fassung

Elias Schuetz ist Mitglied unserer deutschsprachigen und internationalen Praxisgruppe, gehört außerdem der Corporate, Securities and M&A Practice an und ist in Kalifornien zur Anwaltschaft zugelassen.

Mit seiner internationalen Perspektive unterstützt Elias bei der Beratung von Mandanten bei komplexen grenzüberschreitenden Transaktionen in einer Vielzahl von Branchen und geographischen Regionen. Darunter sind unter anderem Mandanten aus den Bereichen automotive, biomedical, chemical, consumer products, energy, professional services, technology und wealth management. Durch die Kombination seiner Sprachkenntnisse und seines interkulturellen Verständnisses bringt Elias einen umfassenden Blickwinkel in die Betreuung der globalen Geschäftsbedürfnisse der Mandanten ein.

Elias ergänzt seine juristische Ausbildung in Deutschland und den USA mit praktischer Erfahrung, die er sowohl in deutschen als auch in US-amerikanischen Anwaltskanzleien gesammelt hat. Das Tätigkeitsspektrum umfasst dabei Gesellschaftsrecht, M&A, Private Equity, Bank- und Finanzrecht sowie Immaterialgüterrecht.

Ausbildung

- University of California, Los Angeles (UCLA) School of Law (LL.M.)
- Universität Hamburg, Fakultät für Rechtswissenschaft (Erstes Juristisches Staatsexamen)

Sprachen

- Deutsch
- Englisch

Mitgliedschaft in Organisationen

- Deutsch-Amerikanische Juristen Vereinigung (DAJV)
- DAAD Alumni Association USA

Insights

March 26, 2026

Section 16(a) Reporting Obligations Now Apply to Directors and Officers of Foreign Private Issuers, Subject to Key SEC Exemptions

February 10, 2026

FTC Announces New HSR Merger Notification Thresholds and Filing Fees for 2026

May 12, 2025

Significant DGCL Amendments Expand Protections for Corporate Insiders